
Odžveplava
dima
iz toplotnih
elektrarn

Prejšnji mesec je bilo na Bledu
mednarodno posvetovanje Termoe-
nergetika 1986. Navzoči so obravna-
vali različna področja, osrednja po-
zornost pa je veljala čim popolnej-
šemu zgorevanju zlasti slabših vrst
premoga — za boljši izkoristek in za
čim manjše onesnaževanje okolja —,
deloma pa tudi načrtovanju energet-
skega razvoja. Osrednja aktualna
prizadevanja naših strokovnjakov pa
so veljala predvsem odžveplavanju
dima iz toplotnih elektrarn, saj v Slo-
veniji pridobivamo dvc tretjini elek-
trične energije iz toplotnih elektrarn
in le tretjino iz vodnih. Do leta 1993
načrtujejo zmanjšanje plinskih od-
padkov te vrste za 30 odstotkov —
predvsem iz TE Šoštanj, deloma pa
tudi iz TE Trbovlje in iz ljubljanskih
toplarn.


